

DONALD DISCUSSION TABLE

NEW TENDENCY

PRODUCT DESCRIPTION

DONALD DISCUSSION is a table for work, meeting, storage and presentation. With a reference to Donald Judd, minimal design and high-quality materials, serial production and flexible function combine in this product. As a 'round table', coming together at DONALD DISCUSSION can take place free from hierarchy - not just in the office but also in the kitchen. The circular table top with the integrated dual function of storage, already in Judd's reference, and the removable legs offer efficiency in form, function and logistics.

PRODUKTBESCHREIBUNG

DONALD DISCUSSION ist ein Tisch für Arbeit, Besprechung und Ab- oder Auslage. Im Bezug und als Verweis auf Donald Judd verbindet sich im Produkt minimales Design und hochwertiges Material, serielle Produktion und flexible Funktion. Als 'Round Table', kann ohne Hierarchie nicht nur im Büro, sondern auch in der Küche am DONALD DISCUSSION zusammengekommen werden. Die kreisförmige Arbeitsfläche, die bereits in Judd's Referenz integrierte Dopplung als Ablage sowie die abnehmbaren Tischbeine bieten Effizienz in Form, Funktion und Logistik.



● Compact laminate (10mm), waxed / Kompaktplatte (10mm), gewachst



- OAK / EICHE
- COPPER / KUPFER
- MARBLE / MARMOR
- BLACK / SCHWARZ
- WHITE / WEISS
- CHROMATICS COLORS / CHROMATICS FARBEN
- YELLOW / GELB
- SALMON ORANGE / LACHSORANGE
- RED / ROT
- DUSTY PINK / ALTROSA
- PIGEON BLUE / TAUBENBLAU
- LIGHT GREY / LICHTGRAU
- ANTHRACITE / ANTHRAZIT
- AZURE / HIMMELBLAU
- TURQUOISE / TÜRKIS
- OLIVE / OLIVGRÜN
- PALE GREEN / BLASSGRÜN

DONALD DISCUSSION
TABLE

NEW TENDENCY



DONALD DISCUSSION
TABLE

NEW TENDENCY

